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VERSLAG 

ALGEMENE LEDENVERGADERING CGPA GZRIJ 2023 
14 MAART 2023  

 
 

1. Opening. 
Voorzitter opent de vergadering stipt om 15.00 uur met een ferme hamerslag. Zij heet alle aanwezigen 
van harte welkom. Er zijn 74 leden aanwezig en er zijn geen machtigingen afgegeven. 
 
2. Vaststellen agenda. 
De agenda wordt zonder aanvullingen vastgesteld.  
 
3. Mededelingen bestuur.  

a. Ledenbestand. Het ledenbestand is licht afgenomen maar inmiddels is ook een aantal acties in 
gang gezet om nieuwe leden te werven. Zo verschijnt er in de Dagelijkse Order (DO) van het 
DHC een aantal weken voor een Social een bericht met een uitnodiging om vrijblijvend deel te 
nemen aan een Social om zo kennis te maken met CGPA GZRIJ. Ook wordt via de 
loketfunctionaris een brief van de voorzitter naar alle dienstverlaters gestuurd. Dat gebeurt een 
half jaar voor zij de dienst verlaten. In die brief is dezelfde uitnodiging opgenomen. Deze acties 
leiden tot resultaat want het aantal nieuwe leden is hoger dan in de afgelopen jaren.  

 
Dhr. Lemmens vraagt of deze wervingsactiviteiten ook op andere onderdelen plaatsvinden. Daar 
kunnen namelijk ook potentiële nieuwe leden van CGPA GZRIJ zitten. Voorzitter weet dit niet, 
maar neemt dit mee in een volgend CGPA-voorzittersoverleg. Verder geeft dhr. Lemmens aan dat 
dienstverlaters vanuit het onderdeel wel info krijgen, maar niet over de CGPA. 
 

b. Vervanging passen. Het bestuur werkt aan een brief om de leden op de hoogte te brengen van de 
procedure om een nieuwe pas aan te vragen. Dit omdat er in de komende periode waarschijnlijk 
veel passen verlopen. Deze brief wordt ergens in de komende weken verzonden. Dhr. Biesheuvel 
geeft aan dat de passen tijdig moeten worden aangevraagd in verband met de doorlooptijd. Ook 
moeten de passen tegenwoordig elk jaar worden verlengd. De fysieke defensiepas T4 blijft 5 jaar 
geldig maar moet jaarlijks electronisch worden verlengd.  

 
c. Website. De voorzitter vraagt aandacht voor de website. Daar staat niet alleen nuttige informatie 

op, zoals het jaarprogramma, maar ook de foto’s en verslagen van onze activiteiten. 
 

d. Overleden leden.  
De voorzitter leest de namen voor van de leden die sinds de laatste ALV zijn overleden, voor 
zover bij het bestuur bekend. Dat waren in 2022: dhr. van Bers en dhr. Roelofs en in 2023 dhr. 
Wennekes, dhr. Hendriks en dhr. Daniels. Voorzitter spreekt namens de vergadering het 
medeleven uit. Aansluitend vraagt Voorzitter een ogenblik stilte. 
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4. Ingekomen stukken. 
Er zijn geen ingekomen stukken. 

 
5. Verslag ALV 2022, 2021, 2022  
Het verslag van de ALV 2020, 2021 en 2022 van 29 maart 2022 wordt zonder opmerkingen vastgesteld, 
met dank aan de secretaris.  

 
6. Jaarverslag 2022. 
Het jaarverslag 2022 wordt zonder opmerkingen vastgesteld, met dank aan de secretaris.  

 
7. Financieel verslag 2022. 
De penningmeester licht het financiële verslag 2022 toe. Het was een lastig jaar omdat de gevolgen van 
COVID lastig waren in te schatten. Eén van die gevolgen was een lager aantal deelnemers aan de 
dagtocht. Hierdoor was maar één bus nodig en dat leverde een aanzienlijke ‘kostenbesparing’ op. Ook 
bleek het in 2022 mogelijk om een deel van de kosten voor activiteiten te declareren bij het Vfonds. Dat 
is naast de mogelijkheid om dat bij CLSK te doen. Declaratie bij het vfonds is mogelijk omdat de 
CGPA-en tegenwoordig onder de MiLu vallen. De penningmeester heeft inmiddels zoveel ervaring 
opgedaan dat hij volgend jaar nog beter gebruik kan maken van de mogelijkheden die het vfonds biedt.  
 
Dhr. Logt vraagt welke leden voor het vfonds meetellen, postactieven of veteranen. Penningmeester 
meldt dat hierin geen onderscheid wordt gemaakt. 
 
Dhr. Lemmens merkt op dat de belastingregels voor clubs en vereniging zijn veranderd en vraagt zich af 
of dit consequenties heeft voor CGPZ GZRIJ. Voor zover bekend is dat niet het geval. 
 
Dhr. Kwisthout vraag naar de achtergrond van de via de mail gestelde vraag of een lid veteraan is. 
Penningmeester geeft aan dat dat heeft te maken met de ophanging van de CGPA-en onder de MiLu. 
 
Dhr. Biesheuvel vraagt wat de definitie van veteraan is. Secretaris deelt de definitie zoals die door 
defensie wordt gebruikt. 
 
8. Verslag kascommissie. 
De kascommissie bestaat uit de heren Peters en Maas. Omdat de heer Peters niet beschikbaar was, is de 
controle uitgevoerd door de heer Maas en die doet verslag van de bevindingen. De financiële 
administratie wordt op een goede en overzichtelijke wijze gevoerd en er zijn geen problemen 
geconstateerd.  
 
De administratie van de drankmunten is buiten de controle gebleven. Niet omdat er fouten in zitten, maar 
omdat deze niet eenvoudig is te controleren. Dhr. Maas gaat de penningmeester assisteren om dit beter 
op te zetten. 
 
De commissie adviseert de vergadering het financiële verslag 2022 goed te keuren en de penningmeester 
te dechargeren. De vergadering gaat onder applaus akkoord met het advies van de commissie. De 
voorzitter bedankt de kascommissie en dechargeert de penningmeester. Het verslag van de 
kascontrolecommissie kan worden opgevraagd bij de penningmeester.  

 
9. Bestuursverkiezing. 
In 2023 is de voorzitter Mw Christa Oppers-Beumer aftredend en herkiesbaar. Ook de secretaris dhr. 
Ton Bijl is aftredend en herkiesbaar. Zij hebben er beiden zin in om er weer een mooie drie jaar van te 
maken. Er zijn geen tegenkandidaten gemeld. De vergadering stemt unaniem en met applaus in met 
beide voordrachten. De voorzitter en secretaris worden hiermee voor een nieuwe termijn van 3 jaar 
benoemd. 
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10. Begroting 2022. 
De penningmeester licht de begroting voor 2023 toe. Bij de inkomsten wordt rekening gehouden met iets 
minder leden, maar aan de andere kant staan daar de bijdragen van het vfonds tegen over. Ook de 
bijdrage van CLSK voor activiteiten is verhoogd van €500 naar €750 en er is een éénmalige bijdrage van 
€200 voor het 20-jarig bestaan van de CGPA-en. 
 
Voor het eerst staat er een eindejaars-attentie op de begroting, die ten goede komt aan alle leden. De 
vergadering stemt in met deze post. Met de voorliggende begroting teert de vereniging in op het 
vermogen wat in lijn is met de eerder gedane toezegging dat we de lagere uitgaven in de corona-jaren 
langzaam weer willen laten terugvloeien naar de leden. 
 
Bij deze begroting past wel de ‘disclaimer’ dat nog niet duidelijk is wat de prijzen van Paresto gaan 
doen. Deze zullen in ieder geval toenemen maar er is nog niet bekend in welke mate.  
 
Na deze toelichting stemt de vergadering in met de begroting. 
 
11. Benoeming kascommissie en reservelid. 
Dhr. Maas geeft aan niet meer in de kascommissie te kunnen zitten omdat hij de penningmeester gaat 
helpen met het nog beter opzetten van de administratie. Dhr. Lemmens stelt zich beschikbaar voor de 
kascommissie. Voorzitter bedankt hem voor zijn bereidwilligheid en vraagt de vergadering akkoord te 
gaan. De vergadering stemt hiermee in. 

 
12.  Rondvraag. 
Dhr. van Elderen deelt mede dat op 30 juni een grote CLSK-reünie staat gepland in het Nationaal 
Militair Museum in Soesterberg. De reünie staat in het kader van 70 jaar Koninklijke Luchtmacht, 110 
jaar Militaire Luchtvaart en 75 jaar KNVOL. De formele uitnodiging voor deze reünie volgt nog.  

 
13. Sluiting. 
De voorzitter dankt allen voor hun aanwezigheid bij deze vergadering en wenst iedereen nog een 
plezierig samenzijn en smakelijk eten. Zij sluit de vergadering om 15.35 uur met een ferme hamerslag. 

 
 
 
De secretaris Contactgroep Postactieven Regio Gilze-Rijen 
 
 
Ton Bijl 


